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VA - anslutning - Stora Barnvik, Ingarö

Förslag till beslut
Tekniska nämnden beslutar att i nvänta redovisning av uppdraget från kommunstyrelsens
planutskott ( KSPU ) om en ny tidsatt prioritering av kommunens prioriterade
förändringsområden (PFO) .

Beslutsnivå
Tekniska nämnden .

Sammanfattning
Flera fastighetsägare i Stora Barnvik har hört av sig till kommunen under sommaren 2017, då
de haft problem med tillgång på vatten i sina egna bru nnar. Kommunen har fått både brev
(b ilaga 1 ) samt telefonsamtal om att problemet varit värre sommaren 2017 än vad det brukar
var a i området. Området ligger inom den del av Ingarö som kommunen i nuvarande
översiktsplan planerar att planlägga och bygga ut VA till efter 2025. Då de anser att
problemet blivit mer akut önskar de nu att komm unen skall påbörja VA - utbyggnad tidigare.

Bakgrund
Kommunen har i nuvarande översiktsplan en tidplan för planläggning sa mt VA - utbyggnad för
PFO. M ånga fastighetsägare kon t aktar kom munen då de dels önskar att takten i p lanläggning
samt VA - utbygg nad skall öka i dessa områden , och dels möjligheten att bygga ut VA utan
planläggning .

Ärendebeskrivning
Under 2017 har fler a kommuner i Sverige fått ett ökat problem med minskad vatt entillgång,
dels i enskilda brunnar dels i de kommunala vattentäkterna. Detta är ett problem som
naturligtvis även uppkommit i Värmdö. Vi har för närvarande ingen samlad bedömning hur
Värmdö påverkats , men enligt boende i Stora Barnvik området anser de att de ser en klar
försämring i deras område under detta år.

Då fler och fler fastighetsägare hör av sig om att de önskar en snabbare planläggning och VA -
utbyggnad i kommunen har KSPU gett tjänstemännen på Värmdö ett uppdrag att göra en
översyn av nuvarande ti dplan för PFO - arbetet , detta arbete kommer att utföras under
hösten/vintern 2017, och för att inte föregå detta arbete föreslås tekniska nämnden att invänta
denna redovisning innan beslut i detta ärende tas.
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Bedömning 

Då uppdraget att ta fram en ny tidsatt prioriteringsordning för PFO-områden skall utföras 
hösten/vintern 2017 anser VA- och renhållningsenheten att beslut i detta ärende skall 
bordläggas till dess att uppdraget är redovisat.  

Ekonomiska konsekvenser 

VA-utbyggnad i förändringsområden bekostas av VA-kollektivet 

Konsekvenser för miljön 

En kommunal VA-anslutning till fastigheterna ger en positiv konsekvens för miljön.  

Konsekvenser för medborgarna 

En anslutning till det kommunala VA-nätet gör att vattenbrist ej längre uppkommer för 
fastigheterna. 

Konsekvenser för barn 
Inga konsekvenser för barn. 
 

Ärendets beredning 

Ärendet berett av Majken Elfström, VA- och renhållningsenheten. 

Handlingar i ärendet 

Nr Handling Biläggs/Biläggs ej 
   

1 Ansökan och mail       Biläggs 

Sändlista för beslutsexpediering 

Sökande 

 

 

 

Carina Molin      Lars Öberg 

Avdelningschef     Sektorchef 

 

 
 



From: Majken Elfström 
Sent: Monday, August 21, 2017 8:31 AM 
To: Registrator TEN 
Subject: VB: Akut vattenbrist i Stora Barnvik Ingarö 
 
Hej 
 
Kan ni registrera detta som ansökan om VA Stora Barnvik Ingarö 
 
//majken 
 
 
 
 
 
-----Ursprungligt meddelande----- 
Från: Lars Hedström [mailto:aford1931@icloud.com]  
Skickat: den 17 augusti 2017 10:28 
Till: Värmdö Kommun <Varmdo.Kommun@varmdo.se> 
Ämne: Akut vattenbrist i Stora Barnvik Ingarö 
 
Hej 
 
Läget med vattenförsörjningen inom området Stora Barnvik börjar bli akut. Vi är mer än 70% 
fastboende på området och vi är givetvis beroende av en trygg och säker livsmiljö. 
Vi äger tex.två fastigheter där vattentillgången nu är bristfällig, Den djupborrade brunnen sinar, gas 
kommer in i vattnet samt det är också saltvatteninträngning i bakomliggande brunn. Den andra 
brunnens vatten är också bristfälligt. 
Nu visar det sig att fler brunnar redan sinat och läget är då så prekärt att vi behöver en snabb 
hantering från kommunens sida när det gäller vatten till området. 
Idag finns system framdragna ett hundratal meter ifrån vårt område , tex i Återvall och området mot 
Tranarö. 
Vi behöver därför en snar omvärdering av prioriteringen av vår område vad häller vatten och 
avloppsfrågan Jag ber härmed ansvariga om en omprövning vad gäller detta. 
 
Mycket tacksam för en återkoppling från beslutande instans hos Kommunen 
 
Vänligen 
Lars Hedström 
0708 289390 



From: Majken Elfström 
Sent: Monday, August 21, 2017 8:33 AM 
To: Registrator TEN 
Subject: VB: Grundvatten Ingarö 
 
Hej 
 
Samma ärende som ansökan om VA stora Barnvik 
 
//majken 
 
-----Ursprungligt meddelande----- 
Från: Rolf Schmidt [mailto:rolf.schmidt@telia.com]  
Skickat: den 20 augusti 2017 10:16 
Till: Majken Elfström <Majken.Elfstrom@varmdo.se> 
Ämne: Grundvatten Ingarö 
 
Hej, 
Skriver detta med anledning av vår försämrade vattenkvalitet och  låga grundvatten nivå i Stora 
Barnvik. 
Jag har genom åren levt här med saltinträngning och vattenbrist. Detta har regelbundet givit mig 
problem med torrkörda pumpar, trasiga hushållsmaskiner och genomrostad värmepanna samt 
elpatroner. Jag har provat att borra ny brunn utan förbättrat resultat. Grundvatten nivån är helt 
enkelt för låg. I år har brunnen redan gått torr 3 ggr. Jag har efter samtal med mina grannar förstått 
att de har samma problem och att situationen har förvärrats.  
 
Jag har tidigare engagerat mig i denna fråga sedan tidigt 90 tal. Då besökte ni vårt årsmöte och 
meddelade att en utbyggnad var nödvändig pga våra dåliga förhållanden. Tiden har gått och nu har 
både norr och söder om oss fått VA. Att fortsätta till oss borde inte vara ett större problem och vi 
ber er därför se över priorteringsordningen. Vi har svårt att leva ett normalt liv och jag ser hur mitt 
livs investering blir oanvändbart.  
 
Jag vill att nämden påskyndar ett beslut om VA utbyggnad i stora barnvik! 
 
Med vänliga hälsningar 
Rolf Schmidt 
Marieborgskroken 1 
0707165202 
 
Skickat från min iPad 


